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Abstract (en)
[origin: WO8912155A1] Electronic locking mechanism comprising a lock and key-cards. The electronic part of said locking mechanism includes
a data storage and can be coupled to a mobile data-polling printer which can be connected to the electronic part of the locking mechanism. Said
mechanism also includes an insertion slot for the key-cards which contains a card reader and, in its extremity, a socket for a printer coupling element
with electrical contacts, which can be inserted in the insertion slot. In order to further protect said locking mechanism against unauthorized data
inquiry, the coupling element (9) includes a key-card code, the insertion slot (4) contains a slider which is displaced with the coupling element (9)
when the latter is inserted, and said slider can be immobilized by means of tumblers, which move into the release position if the key-card code is
valid, thereby allowing the slider to move into its final position, where the contacts connect with the socket device (49).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine aus Schloß und Schlüsselkarten bestehende elektronische Schließeinrichtung, deren Schloßelektronik einen
Datenspeicher aufweist und die mit einem mit der Schloßelektronik verbindbaren, datenabrufenden, mobilen Drucker kuppelbar ist und einen
Einsteckschacht für die Schlüsselkarten besitzt, in welchem ein Kartenleser angeordnet ist und welcher Einsteckschacht an seinem Ende eine
mit der Schloßelektronik verbundene Steckdoseneinrichtung für ein in den Einsteckschacht einschiebbares, elektrische Kontakte aufweisendes,
kartenförmiges Kupplungselement des Druckers aufweist. Zur verbesserten Absicherung gegen unberechtigte Datenabfrage schlägt die Erfindung
vor, daß das Kupplungselement (9) einen Schlüsselkartencode aufweist, daß sich im Einsteckschacht (4) ein mit dem Kupplungselement (9)
durch dessen Einstecken verlagerbarer Schieber befindet, der mittels Zuhaltungen festlegbar ist, welche bei gültigem Schlüsselkartencode in
Freigabestellung überführt sind und so eine Schieberverlagerung in seine Endstellung zulassen, in der die Kontakte mit der Steckdoseneinrichtung
(49) in Verbindung treten.
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